
 شهرداری

شــهروند: از شــهردارى منطقه12 
درخواســت مى كنيم هرچه سريع تر بولوار 
سجاديه را به بزرگراه مشهد-قوچان متصل 
كند تا عبورومرور ســاكنان منطقه آسان تر 

شود.
شهرآرا: براى بازگشايى اين مسير بايد 
توافقاتى در سطح استاندارى و وزارت كشور 
صــورت گيرد تــا پــس از تعييــن حدود 
شهرستان طرقبه شانديز، به بازگشايى مسير 

اقدام شود.

 قطارشهری

شــهروند: خــط3 قطارشــهرى در 
محدوده بولــوار اميريه، چــه زمانى آماده 

بهره بردارى مى شود؟
شهرآرا: آنگونه كــه مسئولان شركت 
قطار شهرى مشــهد اعلام كرده اند، خط 3 
قطــار شــهرى تــا ســال 1400 در مدار 

مسافرگيرى  قرار خواهد گرفت. 
 سخن گوى شــركت بهره بردارى 
قطارشهرى مشهد: در تمــام دنيا و حتى 
كشورهاى پيشرفته، ايستگاه مترو را همانند 
ايســتگاه اتوبــوس درنظــر مى گيرند كه 
مسافران درنهايت پس از دو تا چهار دقيقه 
انتظار بايد ايستگاه را ترك كرده، سوار قطار 
شوند و ادامه مســير بدهند، بنابراين مترو 
مشابه پايانه مسافربرى نيست و ايستگاه هاى 
قطارشــهرى محــل عبــور و توقف هــاى 
كوتاه مــدت اســت، بــا ايــن حــال تمام 
ايستگاه هاى قطارشهرى مجهز به يك تا دو 
چشمه سرويس بهداشتى و نمازخانه هستند. 
اين سرويس ها و نمازخانه ها عمومى نيست و 

مخصوص استفاده كاركنان است اما به تمام 
ايســتگاه ها بخشــنامه ارسال شــده است 
كه درصورت اضطرار، به برخى مســافران و 
زائران اجازه اســتفاده داده شود. با توجه به 
اســتفاده ســالمندان، بيماران خاص، زنان 
باردار و كودكان از قطارشهرى، به ايستگاه ها 
تأكيد كرده ايم به طور ويژه درخواســت اين 
گروه ها را براى استفاده از سرويس بهداشتى 
اجابت كنند. همچنين مسافران محترمى كه 
مقيد به اقامه نماز در اول وقت هســتند يا 
نمازشان درحال قضا شدن است، مى توانند با 
مراجعه به همكاران ما از فضــاى نمازخانه 
كاركنان اســتفاده كنند. چنانچه گزارشى 
درباره تخلف از اين موضوع به دست ما برسد، 
پيگيرى خواهد شــد و برخورد لازم صورت 
خواهــد گرفت. علــت پيش بينــى نكردن 
سرويس بهداشتى عمومى در ايستگاه هاى 
قطارشهرى، مســائل بهداشــتى و هزينه 

سنگين نگهدارى و تعميرات است.

 متفرقه

0930000520 با ســپاس از شما كه در 
ستون تريبون شهر 20خرداد پيام من را چاپ 
كرديد و پاســخ انتقاد بنده را بــه ايرادات 
روزنامه كه در تاريخ اول خرداد منتشر شده 
بود، داديد. از اينكه براى مخاطبان روزنامه 
وقــت مى  گذاريــد و شــنونده نظرهاى ما 

هستيد، سپاسگزاريم.
شهرآرا: بــدون كوچك  ترين تعارفى، 
خوانندگان روزنامه، سرمايه هاى هر روزنامه 
هستند و درمورد ما و شما نيز همين رابطه 
حكم فرماست. ما نيز از توجه و لطف شما به 

روزنامه شهرآرا سپاسگزاريم. 

كوچه شــاهين فر به اجتماع 
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بزرگى از هنرمندان تابلوســاز سع
تبديل شده است؛ صنفى كه از 
همه جاى مشهد مشترى دارد 
و بازار مركــزى توليد تابلو در 
شهر اســت؛ بازارى كه گفته 
مى شود 70سال است در اين 
راسته برقرار است. اين بار در پيگيرى 
مشكلات اصناف شــهر به سراغ صنف 
«تابلوسازان» مى رويم. مسير ما كوچه 
بيمارستان شاهين فر است كه بيش از 
90درصــد اعضاى اين صنــف در آن 

مشغول فعاليت هستند.

 نبود مواد اولیه؛ اصلی ترین چالش

«نبود مــواد اوليه اصلى ترين مســئله 
پيش روى ماست!». اين دغدغه را يكى 
از تابلوسازها مطرح مى كند و مى گويد: 
تا پيش از اين مواد اوليه از كره، تايوان 
و هنگ كنگ وارد مى شد و قيمت هاى 
متنوع از مترى هزار تومــان تا 5هزار 
تومان بــود و اين تنوع باعث مى شــد 
مشتريان بسته به بودجه خود اجناس 
درجه يك، 2 يا 3 را براى تهيه و ساخت 

تابلو سفارش بدهند.
محمد كرباســى ادامه مى دهد: اكنون  
مــواد اوليه فقــط از چين مى رســد 
و اين درحالى اســت كه قبــلا يكى از 
اقلام مورد نيــاز را 800 هــزار تومان 
خريــدارى مــى كرديم و حــالا براى 
همان مواد اوليه بايد 4 ميليون تومان 
بپردازيم. همين گران شدن هم باعث 
شده اســت نتوانيم كار شيك و اصولى 
توليد كنيم، ضمن اينكه مشــابه مواد 
اوليه خارجى در داخل كشــور وجود 
ندارد و اگر توليد شــود، هم با كيفيت 
بســيار ناچيــز و تقريبــا غيركاربرد

 اســت.او مى گويد: به همه اين موارد 
سفارش كم مشتريان را هم اضافه كنيد 
كه باعث شده است خيلى از همكاران ما 
درآمدشان حتى به يك سوم سال هاى 

قبل كاهش يابد. 
به مغــازه ديگــرى وارد مى شــويم. 
مهران شــفيعى مرد جوانى است كه با 
انرژى درحال كار كردن اســت. او كه 
در زمينــه تابلوهــاى روان، ال اى دى 
و برنامه نويســى هاى تابلوهــاى درج 
قيمت و حروف برجســته كار مى كند، 
مى گويد: 8سال است كه در اين راسته 
در كوچه شاهين فر كار مى كنم و علت 
ماندگارى ام در اين شغل، اين است كه 
هنوز با تشــكيل زندگى و هزينه هاى 
آن مواجه نشده ام،  همين حالا هم اگر 
شــغلى مرتبط با رشته  تحصيلى ام كه 
الكترونيك است، پيشنهاد شود، قطعا 

تابلوسازى را رها خواهم  كرد.

 خروج تابلوسازی از مسیر واقعی

تابلوســاز بعدى كــه بــا او گفت وگو 
مى كنيم، 44ســال تجربه فعاليت در 
اين صنــف را دارد. نكتــه اى كه آقاى 
بحرى در ابتداى صحبت بيان مى كند، 

اين است: تابلوســازى از مسير واقعى 
خود كه متولى خوش نويسى و هنرهاى 
تجســمى بوده، خارج شــده اســت و 
افرادى وارد اين حرفه شده اند كه بدون 

اين اطلاعات هستند.
او اين موضــوع را اضافــه مى كند كه 
مشكل ما ماشــينى شدن نيست، بلكه 
تخصصى است كه برخى ها در اين رشته 
ندارند و باعث شده اند اوضاع نابسامان 
شود. او  ادامه مى دهد: از سيزده سالگى 
وارد اين حرفه شده ام. رشته تحصيلى ام 
هنرهــاى تجسمى اســت. هم درس 
خوانده و هم كار كــرده ام و بايد بگويم 
متأسفانه در شــرايطى به سر مى بريم 
كه نمى توان اميدى به آينده اين حرفه 
داشــت. وقتى يك تايپيست، طرحى   
هنــرى در اين رشــته را دســتكارى 
كند و بــه قيمت 10هــزار تومان نرخ 
بدهد، چه انتظارى مى توان داشــت؟ 
وقتى پشــت طرحى، هنــر و هنرمند 
نباشــد، آن كار ديگر روح و احساسى 
نــدارد كه مانــدگار و جاودانه شــود. 
بحرى به تأثير لامپ هــاى نئون با 50 
تا 60سال قدمت در ايران اشاره مى كند 
و مى گويد: وقتى به نــور اين لامپ ها 
نگاه مى كنى، آرامــش مى گيرى؛ نوع 
خوش نويســى و شيشــه گرى كه در 
آن اجرا مى شــود، حس وحال خوبى 
به مخاطــب مى دهد اما نــورى كه از 
لامپ هاى ال اى دى ساطع مى شود و 
رنگ هاى تندى كه دارد، از نظر روحى و 
روانى آسيب زاست؛ هر چند شهردارى 
تا حدى محافظت كــرده و اجازه نداده 

است نورها همه جا اجرا شود.
با تابلوســاز ديگرى هم كلام مى شويم 
و او مى گويد: اين طور نيســت كه هنر 
و هنرمند در حرفه ما از بين برود، زيرا 

هنر ابزارى است كه بايد به موقع از آن 
استفاده كنيم. شــخصا در تابلونويسى 
از خط خودم اســتفاده زيادى مى كنم 
و راضى هســتم؛ البته در كسادى بازار 
ترديدى نيســت اما معتقدم مى توان 
در همين بــازار هم كار كــرد و حال 
خوب داشــت و بســيارى از اتفاقات 
خوب را رقــم زد.علــى كريمى ادامه 
مى دهــد: نتيجه 22ســال كار كردنم 
در اين حرفه، اين شــده است كه من 
بيشتر به سراغ مشــترى مى روم و اين 
يعنى خدمات. در بازار خبرى نيســت 
اما نه نگرانم و نه نااميــد، زيرا معتقدم 
هر چند ســال يك بار، اين شــوك به 
اقتصاد و بازار و مردم وارد مى شــود و 
بعد خيلــى زود، يخ بازار باز مى شــود 
بازار دوبــاره رونق مى گيــرد.او اضافه 
مى كند: گرانى، خبر جديدى نيســت 
و مربوط به اين صنــف و آن صنف هم 
نيست. در ذهن بســيارى از مشتريان، 
تابلوساز يعنى كارگر، ولى من با شيوه 
كار كردنم و خدمات دهى ويژه، كارى 
كرده ام كه همه مــرا به عنوان هنرمند

 مى شناسند.

 نیاز جدی به پارکینگ طبقاتی

اما آن طور كه رئيس اتحاديه تابلوسازان 
مى گويد، كوچه سراب بيش از 70 سال 
در همين محدوده پذيراى هنرمندان و 

صنف تابلوسازى بوده است.
كاظم محيط رادى با گلايه از وضعيت 
اين راســته مى گويد: از مشــتريان و 
مشــكل پاركينگ آن ها كــه بگذريم، 
اعضاى اين صنف هم بــراى پارك در 
اين راسته، دچار مشكل هستند و بايد 
حتما يك پاركينــگ طبقاتى در اينجا 

احداث شود.

 توقف در تولید تابلوهای روان

او ادامه مى دهد: اگر بخواهم واقع بينانه 
اظهارنظر كنم، بايد بگويم شــهردارى 
يكــى از عوامل بى رونقى كســب وكار 
در اين محــدوده و به ويــژه بى رونقى 
كار تابلوسازان اســت. در اين زمينه به 
تابلوهاى جديدى كه به بــازار آمد، با 
عنــوان «روان» اشــاره مى كنم كه به 
ال اى دى هم شهرت دارند و نمونه هاى 
آن در ســر چهارراه هــا و بيلبوردهاى 
بزرگ يا تلويزيون هاى شــهرى قابل 
مشــاهده  است اما متأســفانه دو سال 
اســت كه از اجراى چنيــن تابلوهايى 
به بهانــه ايجاد مزاحمــت بصرى منع 
شــده ايم. او اضافه مى كند: اگر اصناف 
اين تابلوها را داشــته باشند، كارشان 
رونق پيدا مى كند. اما با ادعاى شكايت 
مردم از وضعيت اين تابلوها، عملا دست 
ما را بسته اند. محيط رادى به كميسيون 
بند20 نيز اشاره كرده، مى گويد: درباره 
مزاحمت هاى دستگاه هاى ليزر كه به 
صنعت تابلوســازى وارد شده و كمك 
بســزايى به ارتقاى كيفيت نمونه هاى 
كار كرده اســت، در پى اعلام شكايت 
مبنى بر اينكــه اين دســتگاه ها براى 
منطقــه آلودگــى بــه همــراه دارد، 
شــهردارى به چند نفر اخطــار داده 
و حتى تــا پاى پلمب هــم پيش رفته 
است، درحالى كه آلودگى هاى ديگرى 
كه ما مجبور به تحمل آن هســتيم، به 
مراتب زيان بارتر و خطرناك تر اســت 
اما ديوارى كوتاه تر از ما پيدا نكرده اند و 
حكم داده اند كه اين دستگاه ها را بايد 

به خارج از شهر منتقل كنيد.
رئيس اتحاديه تابلوسازان مشهد بيان 
مى كند: ســازمان صنعت و معدن از ما 
خواسته است براى اقلامى كه در صنف 

ما نياز به واردات دارد، فهرست بدهيم 
اما در عمل كارى براى ما انجام نداده اند، 
زيرا پايه اصلى كار، دلار است و قيمت 
دلار براى ما با همان قيمت بازار محاسبه 
مى شــود. او همچنين بيان مى كند: از 
ايده هــاى جديد و محصــولات جديد 
ايرانى كه نسبتا باكيفيت است و هزينه 
كمتــرى دارد، اســتقبال مى كنيم اما 
متاسفانه به موازات افزايش قيمت مواد 
اوليه و بعضى اقلام، دستمزد تابلوسازان 
تغييرى نمى كند، به طورى كه شــايد 
در حال حاضر نســبت به مدت مشابه 
ســال قبل، بــا افزايــش پنج برابرى 
قيمت برخــى اقلام مواجه شــده ايم، 
درحالى كــه ســود 25درصــدى ما 
به 10درصد كاهش يافته اســت. وى 
تداخلات صنفــى را مهم ترين دغدغه 
پيش روى اين صنف ذكر مى كند و ادامه 
مى دهد: اين مســئله آزاردهنده است، 
از اين نظر كه همكاران تابلوســاز براى 
انجام كارى به مشــترى نرخ مى دهند 
اما از ســويى، افرادى كــه بدون مجوز 
و به صورت ســيار خدمــات مى دهند، 
بزرگ ترين لطمه را بــه اين صنف وارد
 مى كنند.به گفته او، ادامه اين وضعيت 
موجب مى شــود تابلوســازها دلسرد 
شــوند و به سراغ مشــاغل ديگر بروند 
تا از زيــر بار فشــار دارايــى، عوارض 
شــهردارى، حق عضويــت اصناف و... 

رهايى يابند.

 آلودگی زیست محیطی

 تابلوهای ال ایی دی

اما مديرعامل سازمان ساماندهى مشاغل 
شــهرى و فراورده هــاى كشــاورزى در 
واكنش به اظهارات محيط رادى، مى گويد: 
يكسرى ضوابط وجود دارد كه بايد رعايت 
شود. اخيرا تابلوهايى نصب مى شود كه هم 
از نظر مسائل زيست محيطى و هم از نظر 
ديد بصرى باعث ايجاد مشكل مى شود؛ 
به ويژه تابلوهايى كه در آن از لامپ هاى 
ال اى دى استفاده مى شــود. اين تابلوها 
علاوه بر آزار چشم ، چنانچه شكسته شود، 
آلودگى هاى زيان بارى برجاى مى گذارند 
و به همين دليل اســتفاده از اين تابلوها 
به طور كلى ممنوع است. بهروز كيانى با 
بيان اين كه «تمام بيلبوردهاى تبليغاتى 
شهردارى، فلزى اســت كه با پروژكتور 
روشن مى شــود»، تصريح مى كند: اين 
ممنوعيت همــه جاى شــهر و مغازه ها 
را شــامل مى شــود و اين در حالى است 
كه در مواردى، تابلوها نامتعارف اســت 
و از يك ســايز و اندازه پيروى نمى كند و 
زيبايى بصرى ندارنــد. او تأكيد مى كند: 
بر اين اســاس طبــق دفترچــه ضوابط 
عمل مى كنيم و اين گونه نيســت كه هر 
منطقه اى به نحوى برخــورد كند و تمام 

پيگيرى ها و نظارت 
و صــدور مجوزها به 
طــور متمركــز زير 
نظر ســازمان انجام 

مى شود.  
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بولوار سجاديه به بزرگراه 
مشهد - قوچان متصل شود
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۲۷خــرداد ۱۳۹۸
 ۱۴۴۰ ۱۳ شــوال 
شـــــماره ۲۸۵۰

۲شنبه

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

اينجا تريبوني براي بيان نظرات، انتقادات، مشكلات و درخواست هاي شما 
شهروندان است كه مي توانيد از روش هاى زير، آن ها را با ما در ميان بگذاريد.

@shahraranews :اينستاگرام
shahraranews.ir :تارنما

info@shahrara.com :رايانامه
پيامــك: 30007289   پيام رسان:09154294580

تلفن: 051-37288881-5  مراجعه حضورى  
 شهروندان گرامى ! با هدف پيگيرى دقيق و سريع مسائل مطرح شده، 

لطفا آدرس و اطلاعات كاملى در اختيار ما قرار دهيد.

فقط کالای 
ایرانی

اگر با احترام از سابقه 
جبهــه و جانبازى 
آقاى دكتر موســى 
ميرشــكار بگذريم، 
نمى توانيم از عزم تأمل برانگيزى كه در 
اســتفاده تمام وكمال از كالاى ايرانى 
دارد، ساده بگذريم. او كه اين سال ها در 
كسوت يك پزشك متخصص پوست و 
مو مشغول خدمت به مردم است، تمام 
اجناس و كالاهاى موردنياز منزلش را 
از نوع ايرانى  تهيه و اســتفاده مى كند. 

اين اصرار آن قدر پابرجاست كه اگر 
نمونه ايرانى كالايى را در بازار پيدا 
نكند، عطاى خريد كالاى خارجى 
را به لقايش مى بخشد و مى گويد: 

«تا روزى كه ايرانى اش 
به بــازار بيايد، صبر 

مى  كنــم.» او در 
سال62، درست 

زمانــى كــه 
ل  1ســــا 4
قصد  داشت، 

جبهه رفتن كرد اما آن ســال و 
ســال بعدش ميســر نشد 
تااينكه در ســال65 توانست 
راه جبهه را در پيش بگيرد. او 
درمورد رشته تحصيلى اش 
مى  گويد: بعد از جانباز 
شدن، حسابى درس 
خواندم. اصلا دوست 
پزشك  نداشــتم 

بشوم.
مــــى  خواستم   

درس سياســت بخوانــم و وارد فــاز 
سياست بشوم. او وقتى به خواستگارى 
خانم عفت يزدانى رفت، يكى از شروط 
مهــم ازدواجش، خريــد تمام وكمال 
جهيزيه از كالاهاى ايرانى بود و البته 
براى اين مهم، منطق پذيرفته  شده اى 
نيــز دارد: «من بــراى اســتقلال و 
سربلندى كشورم جنگيدم، حالا چرا 
بايد كالايى اســتفاده كنم كه بيگانه 
اســت و به اقتصــاد كشــورم لطمه 

مى  زند؟» 

تابلوهاى كم فروغ تابلوسازان 
صنف  تابلوسازان مشهد از کسادی و مشکلات بازار گله دارند

فرماندار زاوه منصوب شد
محمــود صادقى به عنــوان فرمانــدار زاوه 

منصوب شد.
آن طور كه احمــد قربانى، مديــركل دفتر 
سياســى، انتخابات و تقســيمات كشورى 
استاندارى خراسان رضوى به شهرآرا گفته، 
وزارت كشور، صادقى را به عنوان فرماندار زاوه 

تأييد كرده است.
صادقى كه تا امروز به عنوان معاون پشتيبانى 

ادارى و مالى اســتاندارى خراسان رضوى 
شناخته مى شــد، مســئوليت هايى مانند 
بخشدارى جلگه رخ تربت حيدريه و معاونت 
فرماندارى شهرســتان گناباد را در كارنامه 

خود دارد.
پيش از اين مهدى زارعــى كه درحال حاضر 
معاون فرهنگى شهردار مشهد است، فرماندار 

زاوه بود.

  مهم ترين دغدغه ها
  كمبود مواد اوليه

 توليدا مواد اوليه بى كيفيت داخلى
 گرانى مواد اوليه وارداتى

 ورود افراد غيرمتخصص به حرفه تابلوسازى

 مانع تراشى براى توليد تابلوهاى روان
 گلايــه از قوانين شــهردارى براى نصب تابلــو و فعاليت 

دستگاه هاى جديد
 تغيير نكردن دستمزد تابلوسازان

 كاهش حاشيه سود تابلوسازان

سال هاســت كه بــه دريافت 

ی
مان

ح
ی ر
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قبوض كاغذى عادت كرده ايم؛ 
قبوضى كه آن ها را يا از لاى در 
منزل برمى داشتيم يا با كمى 
 جســت وجو ازميان دســته 
رهاشده قبوض داخل مجتمع 
آپارتمانى، قبــض خودمان را 
برمى داشتيم و پرداخت مى كرديم اما از 
مدتى قبل و برپايه اعلام شــركت برق، 
قرار اســت از اين پس به جاى دريافت 
كاغذى قبوض، پيامك ميزان مصرف را 
بر روى تلفن هــاى همراه خود دريافت 
كنيم؛ مسئله اى كه البته هنوز به طور 
كامل رواج پيدا نكرده و موجب برخى 

نارضايتى ها هم شده است.
يكى از شــهروندان در تماس با شهرآرا 
مى گويد: مگر هزينه صدور قبض كاغذى 
چقدر است كه شركت برق با وجود اين 
همه مبلغى كه براى كنتور و اشــتراك 

ماهيانه برق دريافت مى كند، مى خواهد 
آن را از ما دريغ كند؟ اين مبالغ در قبال 

اين هزينه ها ناچيز است.
وى ادامه مى دهد: كســى كه در روستا 
زندگى مى كند و امكان دسترســى به 
امكانات الكترونيكى را نــدارد، در اين 
طرح ناديده گرفته شده است و ازطرفى 
مشتركانى همچون من كه چند كنتور 
هم زمان دارند، تفكيــك پيامك هاى 
ارسالى، برايشــان ســخت و زمان بر 
خواهد بود. او با اعتراض به الزامى  بودن 
طرح يادشده بيان مى كند: نبايد چنين 
طرح هايى الزام آور باشد تا مشتركانى 
كه مايل به اين روش نيستند، با همان 
روش كاغذى، قبــوض خود را دريافت 

كنند.

 طرحی که الزام آور است

عليرضا كاشــى، ســخن گوى شركت 

توزيع برق اســتان، دربــاره اين گلايه 
و اعتراضات مشــابه، بــه خبرنگار ما 
مى گويد: طرح «حذف قبوض كاغذى» 
ازسوى وزارت نيرو براى ما الزام آور است 
و تاكنون نيز دوسوم مشتركان، اقدام به 
همكارى و ارســال پيامك كرده اند كه 
بدهى هايشــان نيز به همين صورت به 

آن ها اعلام مى شود.
وى مى افزايد: تا كمتر از سه ماه آينده 
اين طرح به صورت كامل اجرايى خواهد 
شد و درصورتى كه مشــتركانى براى 
اين طرح اعلام همكارى نكرده باشند، 
خودمان با ارائه فرم هاى مخصوص، به 

آن ها مراجعه مى كنيم.
كاشــى با اشــاره به دلايل الــزام اين 
طرح بيان مى كنــد: هزينه هاى كاغذ 
براى چاپ قبــوض، تنها يكى از دلايل 
براى الزام طرح حــذف قبوض كاغذى 
اســت؛ هرچند هميــن هزينه ها هم 

به نوعى اســراف محســوب مى شود 
اما مســائل زيســت محيطى و توسعه 
دولــت الكترونيــك از ديگــر دلايلى 
اســت كه براى اجراى اين طرح وجود

 دارد.

  امکان ثبت چنــد کنتــور به صورت

هم زمان

وى ادامه مى دهد: هيچ محدوديتى براى 
ثبت چند كنتور به صورت هم زمان بر 
روى يك خط تلفن همراه وجود ندارد 
و مشــتركان علاوه بر ثبت كنتورهاى 
به نــام خــود، مى توانند كنتــورى را 
كه به نــام شــخص ديگرى اســت و 
توانايى بهــره بردن از تلفــن همراه را 
ندارد، نيز ثبت و بــراى او اعلام بدهى

 كنند.
وى تصريــح مى كنــد: قطعــا همــه 
مشــتركان حتى در دورتريــن نقاط، 

شــخصى را در اطراف خود دارند كه به 
تلفن همراه دسترسى داشته باشد.

كاشى بيان مى كند: زمانى كه مشترك 
اقدام به ارســال پيامــك مى كند، رمز 
بــراى وى ارســال مى شــود؛ يعنى با 
رديف شماره رمز اعلام شده و با بررسى 
آن، مى تــوان پيامــك مربــوط به هر 
كنتور را از ســاير پيامك ها شناسايى 

كرد.
وى همچنين اظهار مى كنــد: با تمام  
طرح هايــى كه در مســير رســيدن 
به دولــت الكترونيك اســت، در آغاز 
مخالفت هايــى وجــود دارد و در اين 
مورد نيز اگر مشــتركى درخواســت 
صدور قبض كاغذى را داشــته باشد، 
مى تواند با مراجعه به دفاتر پيشــخوان 
يا ازطريق ســايت اين شــركت، قبض 
مربوط و تمام ســوابق بدهــى خود را

 بگيرد. 

 پیگیری

گلايه مشتركان از قبوض پيامكى برق

اين اصرار آن قدر پابرجاست كه اگر 
نمونه ايرانى كالايى را در بازار پيدا 
نكند، عطاى خريد كالاى خارجى 
را به لقايش مى بخشد و مى گويد: 

«تا روزى كه ايرانى اش 
به بــازار بيايد، صبر 

مى  كنــم.» او در 
، درست 

جبهه رفتن كرد اما آن ســال و 
ســال بعدش ميســر نشد 

تااينكه در ســال
راه جبهه را در پيش بگيرد. او 
درمورد رشته تحصيلى اش 
مى  گويد: بعد از جانباز 
شدن، حسابى درس 
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